

SilverGuard Colloidal Silver

Safe & Natural Antimicrobial Protection

Acting as a catalyst, colloidal silver has been shown to disable the enzyme that single celled bacteria, viruses and fungi need to metabolize oxygen. It suffocates and stops the replication of disease causing pathogens.

Silver effects only pathogenic cells, leaving healthy cells alone.

Kills Bacteria, Virus and Fungi

Colloidal Silver is scientifically proven to destroy 100s of known pathogens. It is able to kill resistant bacteria (superbugs) and also most forms of viruses and fungi, a feat no man-made antibiotic has managed to date! It is safer than antibiotics as it does not harm the liver, kidneys or gut bacteria unlike antibiotics which destroy a variety of the body's essential enzymes. It acts as the body's second immune system when taken daily.

Colloidal Silver – How to Use

Silverguard Colloidal Silver is not a fast acting drug/medicine. **For most users, some time is required for colloidal silver to permeate and buildup in your system to experience the initial benefits.**

The following serves as a guideline for the amount of Colloidal Silver required for optimal benefit.



Active ingredients:
Pure Silver(99.99%) & Distilled Water

As a guideline, use the following doses:

	Adult	Child / Most Pets
Maintenance Dose/ As a Daily Immune Booster	15-30ml (1-2 tablespoons daily) Swish in mouth for at least 30sec before swallowing	5 ml (1 teaspoon daily) Swish in mouth for at least 30sec before swallowing
Treatment of Ailment (onset of illness/ viral infections / recurring ailments)	15 ml , 5 times daily 1. Take for 5 - 7 days. 2. Reduce to Maintenance dose thereafter.	5 ml, 5 times daily. 1. Take for 5 - 7 days. 2. Reduce to Maintenance dose thereafter.
Chronic Conditions (eg for severe viral infections)	30 ml, every hour or 8 times daily. 1. Take for 4 days. 2. Reduce to Treatment dose of 15ml, <u>three times</u> a day for an additional 3-6 weeks and finally... 3. Reduce to Maintenance dose	15 ml, every hour or 8 times daily. 1. Take for 4 days. 2. Reduce to Treatment dose of 5ml, <u>three times</u> a day for an additional 3-6 weeks and finally... 3. Reduce to Maintenance dose

Silverguard Colloidal Silver is not a fast acting drug/-medicine. It is not a miracle cure where you will see instant results.

BODY BUILDUP: Five to seven days is the average for the initial benefit of Colloidal Silver to be experienced. This is the minimum effective concentration to work as a **preventative**. Higher concentrations are desirable for major illnesses/ viral infections.

NEW USERS / SILVER AS A PREVENTATIVE
Start with the recommended amount of **one -two tablespoons, 3 times a day for 3 days**, to boost silver levels, then reduce to two teaspoons per day as a **maintenance dose**. Use half the recommended amount for young children and babies.

COMBATING AN ILLNESS: In the event you are already ill with a viral, bacterial or fungal infection, begin with **15ml, 5 times* per day for 5 days** (approx 750ml over 5 days), then reduce to the maintenance regimen.

FOR CHRONIC ILLNESSES: take **30ml, 8 times* per day for 4 days** (960ml over 4 days), then reduce to 30ml 3 times daily for about 4-6 weeks. Thereafter, reduce to a maintenance regimen of 15-30ml daily.

***FREQUENT SMALL DOSES :** It is important to note that frequent small doses are better than large doses. Colloidal Silver can be 'wasted' when taken in large doses as it will be excreted via urine easily. It takes time for body buildup.

CHILDREN & INFANTS : Use ½ - ¾ of the adult dose.

TAKING COLLOIDAL SILVER INTERNALLY
When taking internally, swish the Colloidal Silver under the tongue for at least 30sec before swallowing. This greatly helps with absorption.

USING COLLOIDAL SILVER EXTERNALLY
Spray directly onto skin for rashes, burns, gashes, wounds, thrush, bites & stings etc. Alternatively apply via bandage or submerge affected area 2-3 times a day. **Use dropper** for eyes and ears, or **spray** for nose and throat.

NO SIDE EFFECTS: Colloidal Silver is not a drug/medication. It does not interfere or interact with any medication. It is non allergenic, it has no known toxicity or side effects and there is no danger of overdosing. **However, we do not recommend more than 1500ml per week as it will be both wasteful and unnecessary.**

HEALING CRISIS. You may experience some aching and lethargy by the third or fourth day after taking Colloidal Silver. This is often called a "healing crisis" wherein the Colloidal Silver is killing the pathogens rapidly. The body's five eliminatory systems, the kidney, liver, skin, bowel and lungs become temporarily overloaded in which case it is recommended to **drink lots of extra water** this will lessen the symptoms rapidly. Healing Crisis presents itself with flu like symptoms, aching muscles, lethargy etc.

ELIMINATION: Two to three weeks after cessation, the effectiveness of Colloidal Silver is slowly reduced as it will be slowly eliminated through the kidneys, the lymphatic system and the bowel.

COLLOIDAL SILVER IS GREAT FOR PETS TOO

Visit our website for more information
www.naturalcures.asia

Perak Berkoloid SilverGuard

Perlindungan Antimikrob Yang Selamat Semula Jadi

Bertindak sebagai mangkin, perak berkoloid telah terbukti dapat melumpuhkan enzim yang diperlukan oleh bakteria, virus dan fungus bersel tunggal untuk memetabolismekan oksigen. Ia melemaskan dan menghentikan pereplikaan patogen penyebab penyakit.

Perak hanya menjejaskan sel-sel patogen. Sel-sel sihat langsung tidak terusik.

Membunuh Bakteria, Virus dan Fungus

Perak Berkoloid telah terbukti secara saintifik dapat memusnahkan ratusan patogen. Ia dapat membunuh bakteria rentan (superbug) dan juga kebanyakan bentuk virus dan fungus - keupayaan yang tidak dapat ditandingi oleh sebarang antibiotik buatan manusia setakat ini! Ia lebih selamat kerana ia tidak membahayakan hati, buah pinggang atau bakteria usus, tidak seperti antibiotik yang memusnahkan pelbagai enzim tubuh yang penting. Ia bertindak sebagai sistem imun tubuh kedua apabila diambil setiap hari.

Perak Berkoloid – Cara Penggunaan

Perak Berkoloid Silverguard bukan ubat yang bertindak cepat. **Bagi kebanyakan pengguna, sedikit masa diperlukan untuk perak berkoloid meresap dan bertambah dalam sistem sebelum anda dapat alami manfaat awalnya.** Berikut ialah panduan untuk sukatan Perak Berkoloid yang diperlukan bagi mendapatkan manfaat optimum.



Bahan-Bahan Aktif:
Perak Tulen (99.99%) & Air Suling

Sebagai panduan, ambil dos seperti berikut:

	Dewasa	Kanak-Kanak / Kebanyakan Haiwan Peliharaan
Dos Pengkelan / Sebagai Penggalak Imun Harian	15 -30 ml (1 - 2 sudu setiap hari) Berkumur dalam mulut sekurang-kurangnya selama 30 saat sebelum menelan.	5 ml (1 sudu teh setiap hari) Berkumur dalam mulut sekurang-kurangnya selama 30 saat sebelum menelan.
Rawatan Penyakit (permulaan penyakit/ jangkitan virus)	15ml, 5 kali setiap hari 1. Selama 5 - 7 hari. 2. Kemudian kurangkan kepada Dos Pengkelan.	5 ml, 5 kali setiap hari 1. Selama 5 - 7 hari. 2. Kemudian kurangkan kepada Dos Pengkelan.
Keadaan Kronik (contohnya untuk jangkitan virus yang serius)	30 ml, setiap jam atau 8 kali setiap hari. 1. Selama 4 hari. 2. Kurangkan kepada Dos Rawatan 15ml, tiga kali sehari untuk tambahan 3-6 minggu dan akhirnya... 3. Kurangkan kepada Dos Pengkelan	15 ml, setiap jam atau 8 kali setiap hari. 1. Selama 4 hari. 2. Kurangkan kepada Dos Rawatan 5ml, tiga kali sehari untuk tambahan 3-6 minggu dan akhirnya... 3. Kurangkan kepada Dos Pengkelan

Perak Berkoloid Silverguard bukan ubat yang bertindak cepat. **Ia juga bukan ubat ajaib yang anda boleh lihat hasilnya dengan serta-merta.**

PENINGKATAN DALAM TUBUH: Lima hingga tujuh hari ialah purata jumlah hari untuk anda mengalami manfaat awal Perak Berkoloid. Ini ialah kepekatan minimum untuk ia bertindak dengan berkesan sebagai **pencegah**. Kepekatan yang lebih tinggi diperlukan untuk penyakit/ jangkitan virus yang serius.

PENGUNA BAHARU / PERAK SEBAGAI PENCEGAH Mulakan dengan jumlah yang disyorkan iaitu **2 - 3 sudu teh, 3 kali sehari selama 3 hari**, untuk meningkatkan paras perak. Kemudian kurangkan kepada 2 sudu teh sehari sebagai **dos pengkelan**. Gunakan setengah daripada jumlah yang disyorkan untuk kanak-kanak dan bayi.

MELAWAN PENYAKIT: Sekiranya anda sedang sakit akibat jangkitan virus, bakteria atau fungus, mulakan dengan **30ml, 5 kali* sehari selama 5 hari** (anggaran 750 ml selama 5 hari), kemudian kurangkan kepada regimen pengkelan.

UNTUK PENYAKIT KRONIK: Ambil 30ml, 8 kali* sehari selama 4 hari (960ml selama 4 hari), kemudian kurangkan kepada 30ml, 3 kali setiap hari selama 4-6 minggu. Selepas itu, kurangkan kepada regimen pengkelan 15-30ml setiap hari.

*** AMBIL DOS KECIL SECARA KERAP:** Harus diingat, mengambil dos kecil secara kerap adalah lebih baik daripada dos besar. Perak Berkoloid boleh menjadi 'sia-sia' apabila diambil dalam dos besar kerana ia mudah dikumuhkan melalui air kencing. Meningkatkan jumlahnya dalam tubuh memerlukan masa.

KANAK-KANAK & BAYI: Gunakan $\frac{1}{2}$ - $\frac{1}{3}$ daripada dos untuk dewasa.

MENGAMBIL PERAK BERKOLOID SECARA ORAL Apabila mengambilnya secara oral, berkumur di bawah lidah sekurang-kurangnya selama 30 saat sebelum menelannya. Ini akan membantu penyerapan.

MENGUNAKAN PERAK BERKOLOID SECARA LUARAN Sembur terus ke atas kulit untuk ruam, kesan melecur, luka torehan yang dalam, luka, seraiwan, gigitan & sengatan dsb. Juga boleh disapu menggunakan pembalut atau rendam bahagian yang bermasalah 2-3 kali sehari. Gunakan penitis untuk mata dan telinga atau semburan untuk hidung dan kerongkong.

TIADA KESAN SAMPINGAN: Perak Berkoloid bukan sejenis ubat. Ia tidak mengganggu atau berinteraksi dengan sebarang ubat. Ia tidak alergenik, tiada ketoksikan atau kesan sampingan yang diketahui dan tiada ancaman bahaya terlebih dos. **Namun, kami tidak mengesyorkan pengambilan lebih daripada 1500 ml setiap minggu kerana ia adalah membazir dan tidak perlu.**

KRISIS PENYEMBUHAN. Anda mungkin mengalami sedikit rasa sakit dan lesu menjelang hari ke 3 atau 4 selepas mengambil Perak Berkoloid. Ini biasanya disebut sebagai "krisis penyembuhan" yang mana ketika itu Perak Berkoloid membunuh patogen dengan cepat. Lima sistem perkumuhan dalam tubuh iaitu buah pinggang, hati, kulit, usus dan paru-paru menjadi terlalu sarat untuk sementara, oleh itu anda dinasihatkan untuk minum air yang banyak untuk mengurangkan simptom dengan cepat. Krisis Penyembuhan akan menyebabkan simptom-simptom seperti flu, sakit otot, lesu dsb..

PENYINGKIRAN : 2 hingga 3 minggu selepas berhenti, keberkesanan Perak Berkoloid akan berkurangan secara perlahan-lahan kerana ia akan dikumuhkan secara perlahan-lahan melalui buah pinggang, sistem limfa dan usus.

PERAK BERKOLOID JUGA BAGUS UNTUK HAIWAN PELIHARAAN

Lawati laman web kami untuk maklumat lanjut
www.naturalcures.asia

SilverGuard胶性银

安全又自然的抗菌防护

胶性银的催化作用已证明可令单细胞细菌、病毒和霉菌代谢氧气所需的酶失效，使病菌窒息和停止繁衍。

银的作用只针对致病细胞而已，对健康细胞毫无影响。

杀灭细菌、病毒和霉菌

胶性银经科学验证可摧毁数百种已知病菌。它能够毁灭耐药菌（俗称超级细菌），以及大多数病毒和霉菌，人造抗生素迄今仍无法与之媲美！它比抗生素更为安全，因为它不损伤肝脏、肾脏或肠道菌群，而抗生素则会破坏体内各种必需酶。日常服用胶性银可为身体打造第二道免疫系统。

胶性银 - 用法

Silverguard胶性银并非速效药物。多数服用者需要一段时间让胶性银渗透身体和蓄积份量，方可体验其初步效益。以下是取得最佳效益所需的胶性银份量指南。



活性成分
纯银（99.9%）与蒸馏水

以下是服用剂量的指南：

	成人	儿童 / 多数宠物
维持剂量 / 日常免疫增强剂	15-30毫升（每日1-2大匙） 含在嘴里漱口至少30秒，然后吞咽。	5毫升（每日1茶匙） 含在嘴里漱口至少30秒，然后吞咽。
治疗病症 (疾病/病毒感染发作/复发性疾病)	15毫升，每日5次。 1. 服用5-7天。 2. 之后份量减至维持剂量。	5毫升，每天5次。 1. 服用5-7天。 2. 之后份量减至维持剂量。
慢性疾病 (严重病毒感染)	30毫升，每小时一次或每天8次。 1. 服用4天。 2. 份量减至15毫升的治疗剂量， 每天三次，再服用3-6星期，最后.. 3. 份量减至维持剂量。	15毫升，每小时一次或每天8次。 1. 服用4天。 2. 份量减至5毫升的治疗剂量， 每天三次，再服用3-6星期，最后.. 3. 份量减至维持剂量。

Silverguard胶性银并非速效药物。它不是可以即刻见效的神奇药。

体内积存量：胶性银平均需五至七天方可体验其初步效益。这是发挥**预防功效**所需的最低有效浓度。严重疾病/病毒感染应需更高浓度。

初始服用者/以银 为预防措施

开始时的建议份量是一至二大匙，每天三次，共服用三天以提高体内的含银量。之后减至每天两茶匙的维持剂量。若是幼童和婴儿则将根据份量减半。

抵抗疾病：若你已受病毒、细菌或霉菌感染，则开始服用**15毫升，每天5次***，共服用**5天**（5天期间一共约375毫升），之后份量减至维持剂量。

慢性疾病：服用**30毫升，每天8次***，共服用**4天**（4天期间一共约960毫升），之后份量减至30毫升，每天3次，服用长达4-6星期。接着将份量减至每天15-30毫升的维持剂量。

***频繁服用小量：**应注意的是频繁服用小量比高剂量更好。由于胶性银容易通过尿液排出体外，因此服用高剂量其实是浪费胶性银。它需要一段时间在体内蓄积足够份量。

儿童和婴儿：服用成人剂量的三分之一至一半份量。

内服胶性银

内服时，将胶性银在舌下漱口至少30秒，然后吞咽。这有助于身体吸收胶性银。

外敷胶性银

直接喷洒在皮肤上以治疗发红、灼伤、划伤、伤口、鹅口疮、昆虫叮咬等。此外也可用纱布敷上，或是将损伤部位涂上胶性银，一天2至3次。用滴管给眼睛和耳朵施药，或是用喷雾器喷射在鼻子和喉内。

无副作用：胶性银并非药物。它不会干扰任何药物或与药物产生相互作用。它无过敏性，无已知毒性或副作用，即使用药过量也无危险。然而，我们不建议每星期使用超过1500毫升，因为无此必要而且浪费。

调整反应。

服用胶性银后的第三或第四天，你可能会经历一些疼痛和疲劳，一般上称之为“调整反应”。此时胶性银正当迅速扑灭病菌，而身体的五大排泄器官，即是肾、肝、皮肤、大肠和肺会暂时出现负荷过重的现象，因此建议**多喝水**以迅速减轻症状。调整反应会引起类似感冒的症状如肌肉酸痛和疲劳等。

消除：停止服用后二至三星期，胶性银的功效会逐渐削减，因为它慢慢地通过肾脏、淋巴系统和大肠排出体外。

胶性银对宠物极为有效

欲知详情，请浏览网站
www.naturalcures.asia